
Protokoll fört vid årsmöte i Flärke Fiberförening 2021-04-14 på Flärke bygdegård

1. Mötets öppnande.
Krister Karlsson öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

2. Val av ordförande samt sekreterare vid årsmötet.
Mötes ordförande Tommy Strandberg sekreterare Mats Sjöqvist.

3. Godkännande av röstlängd.
Ordförande föreslog att röstlängd skulle upprättas vid en eventuell omröstning, vilket
godkändes.

4. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare.
Cecilia Lundin och Tommy Sjöberg.

5. Fråga om stämman blivit utlyst i behörig ordning.
Utlysningen godkändes.

6. Fastställande av dagordningen.
Dagordningen godkändes.

7a.   Styrelsens årsredovisning.
Cecilia Lundin läser igenom årsredovisningen.

Cecilia Lundin läser upp verksamhetsberättelse år 2020
Tommy Strandberg läser uttalande ur revisionsberättelsen.

8.   Beslut om fastställande av balans- och resultaträkning samt om
disposition av årets vinst eller förlust enligt den fastställda balansräkningen.

Beslutades att godkänna styrelsens årsredovisning .

9. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen.
Ansvarsfrihet för det gångna året godkändes.

10. Fråga om arvoden till styrelseledamöter och revisorer.
Beloppet om 200kr/möte för ledamöter och 1000kr/år till revisorer godkändes.

11. Beslut om medlemsavgift och andra avgifter.
300kr/år i årsavgift och 275kr/timme för annat arbete.

12. Val av ordförande.
Mats Sjöqvist  valdes till ordförande 1år.



13. Val av övriga styrelseledamöter och eventuella suppleanter.
Cecilia Lundin, Tommy Sjöberg, Peder Strandberg och Krister Karlsson omval 2år
Sittande ledamöter med 1år kvar är:
Erling Arnquist, Rickard Nyberg och Hampus Sjögren.

14. Val av revisorer och supleanter.
Tommy Strandberg och Kerstin Persson valdes till revisorer.
Kerstin Rask valdes till revisor suppleant.

15. Val av valberedning.
Val: Lennart Lundin, Victoria Sjöqvist, sammankallade och Kenneth Strandberg.

16. Övriga ärenden som skall tas upp på föreningsstämman.
Mötesdeltagare Jan Domeij hade frågor kring dålig hastighet på anslutningen,
hänvisades till telias kundtjänst.
Mötesdeltagare Leif Ahnlund hade frågor kring kollektivavtalets längd.

17. Mötets avslutande.
Tommy Strandberg avslutade.
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